
ASSEMBLEA ANUAL ORDINÀRIA
dijous, 26 de maig de 2022

Única convocatòria:  19:15 hores 



Ordre del dia:

1.- Lectura i aprovació de l’acta de l’assemblea anterior.

2.- Informe de la Presidència.

3.- Informe de la Tresoreria i aprovació, si s’escau,  de 
l’estat de comptes 2021 i del pressupost 2022.

4.- Pla de treball.

5.- Torn obert de paraules.



1.- Lectura i aprovació de l’acta de l’assemblea 
anterior: 30 de setembre de 2021

Punts destacats:

L’acta completa està penjada a la nostra web



Comissió Patrimoni
Influir en el nou catàleg de protecció patrimonial del barri 
Font d’en Fargues : Exigirem que s’executi el més aviat possible la urbanització de la plaça.

Espai Públic
Passatge Arc de St. Martí: La urbanització està acabada i l’obra entregada als veïns. 
Escales de la baixada de Palautordera: Reurbanització del carrer.

Alt de Pedrell, Aguilar i Montserrat de Casanoves: Mantenir la demanda d’arranjament  
total d’aquests carrers.

Carrer Llobet i Vall-Llosera: El Districte ha proposat fer unes escales mecàniques i 
estarien incloses al pla de barris per aquest mandat.

La Jungla: Proposem la construcció de vivenda protegida, per joves o persones grans o 
persones amb necessitats especials, mantenint el verd

Parc de Tres Turons :

Realització del Projecte e inici de les obres de les vivendes de reallotjament manera 
immediata en els sòls de titularitat pública. L’AVVFF exigeix que en aquests 4 anys s’avanci                  

en l’aplicació de l’acord de 2011. 



Espai Públic

Arranjament de l’entrada al parc del Guinardó pel carrer Montserrat de Casanovas

Ampliació de la placeta de l’Església : Demanem que s’ampliï, traient les places 
d’aparcament i movent la zona enjardinada a la zona d’ampliació. 

Corredor verd per unir el Parc del Guinardó amb el Turó de la Peira i Collserola 
Ha estat lliurada la iniciativa a la persona que fa l’auscultació del barri. S’anirà definint 

i avaluant durant aquest curs 

Projecte de mobilitat amb perspectiva de gènere 
Es demana una subvenció específica al Districte per fer un estudi sobre la opinió 
de les dones joves i la mobilitat al barri sobretot a la nit.



Mobilitat
Pren força la implantació del bus a demanda com a ordenació dels busos de barri

Camins Escolars i relacions amb les escoles del barri
En els entorns de les diferents escoles del barri, s’han fet actuacions de pacificació del 
trànsit. A l’escola Àngels Garriga s’ha negociat expropiar el terreny adjunt a l’escola 
anomenat “la muntanyeta”
S’ha participat en la iniciativa “cap nen enrere”  que ha funcionat molt bé. Professors 
jubilats ajuden a nens amb dificultats de seguir el curs.

Àrea Verda i Aparcament

La implantació final serà el  15 de novembre de 2021. En farem seguiment

Coordinació amb la FAVB per millorar la mobilitat als barris de muntanya. 



Cultura
Els Divendres Culturals es van suspendre per motiu de la pandèmia. 
Divendres Musicals: Finne Cinnamon, Maria La Blanco, Las Karamba. Assistència entre 50 i 
73 persones

Projecte Hort
Iniciativa conjunta entre l’AVV i el Casal. L’hort s’està construint al Pg de la Font d’en 
Fargas/Dr. Coll, en un terreny municipal. L’ Ajuntament arranjarà l’espai i l’adequarà. En 
principi havia d’estar acabat aquest estiu i probablement ho serà a finals d’any.

Projecte residu 0
S’ha constituït un grup de treball al Casal amb el suport de l’AVV i l’assessorament de la 
FAVB. Estan iniciant un diagnòstic de la situació al barri per adoptar les activitats més 
adequades per millorar el reciclatge i la disminució dels residus. En les activitats de l’AVV 
mantindrem l’actitud de residu 0. 



. 

Informe de la Tresoreria: S’exposen els comptes de l’any 2020 i el pressupost del 2021.
S’aproven les despeses i el pressupost.

Renovació estatutària de càrrecs: Es renova la Presidència, la Vicepresidència, la Secretaria i            
la Tresoreria. S’aproven els càrrecs que es presenten per 24 vots a favor, cap en contra i cap 
abstenció.

Comunicació i visibilització de l’entitat: S’acorda comunicar les activitats de l'AVV a través 
del butlletí del Casal. L'equip de secretaria s'encarregarà de nodrir la nostra web amb els 
continguts que li facilitem.



Votació 



2.- Informe de la Presidència:



Comissió de Patrimoni

 S’ha continuat pressionant al Districte per 
aconseguir la modificació del catàleg del 
barri  per preservar millor el nostre 
patrimoni.

Formem part del grup de treball creat en el 
marc de la FAVB a fi d’abordar els problemas 
amb mirada de ciutat. Es reclama: 
La revisió del Catàleg del Patrimoni amb

criteris coherents

 Revisar el conflicte entre PGM i Catàleg de Patrimoni i augmentar el nivel de 
protecció.



L’Ajuntament de Barcelona aprova una Mesura de Govern que redifineix el què es 
considera patrimoni, més enllà del tradicional concepte monumental, s’incorpora el 
patrimoni que integra de manera sentimental als barris i a la ciutat (25.3.22) 

 Participem un any més a la Festa de l’Arquitectura organitzada pel COAC amb el tema: 
Valorem l’arquitectura de l’aigua a la baixada de Can Mateu (14.5.22)



Espai Públic A.- La Font d’en Fargues

Sembla que finalment la rehabilitació de la plaça de 
la font es començarà al final d’aquesta legislatura. Hi
ha pressupost. El 23 de maig es va publicar la licitació 
d’obres per la restauració del elements patrimonials.

La Guingueta de la Font d’en Fargues s’ha vandalitzat
en diverses ocasions i ens obliga a pensar en la inversió en 
seguretat que s’haurà de fer un cop estigui arreglada la 
plaça.. 



Espai Públic

Finalment el projecte es farà la propera 
legislatura. Es faran escales de doble sentit.

C.- Carrer Llobet i Vall-Llosera

 No es contempla fer res a curt termini.

D.-Escales de la baixada de Palautordera

El Dte ens ha lliurat un projecte 
d’arranjament del c/ Montserrat de 
Casanovas entre Garriga i Roca i 
Passeig de la Font d’en Fargues. 

E.- Carrer Montserrat de Casanovas





Àrea Verda i Aparcament:

 L’àrea verda es va implantar i ha posat al barri unes 1000 places d’aparcament
pels veïns. Els carrers de plataforma única (Pintor Pradilla) no formen part 
de l’àrea verda. Hi ha alguns aparcaments de moto massa pendents que no s’omplen mai.

S’ha demanat que la part propera del Carrer Ercilla amb Camil Oliveres, pugui ser zona de 
solapament entre la 31 i 23. 

 Demanem menys permissivitat amb l’aparcament il·legal de motos tenint en compte
l’augment de places per moto.



Mobilitat

 Continuem sense tenir resolta la mobilitat interna del barri i el bus de barri no satisfà 
les demandes dels veïns.

 Pensem que una bona solució seria el bus a demanda en el que les parades que
hi haguessin incloguessin la part alta del barri i els dos CAP.

 Hem participat en xerrades organitzades per la FAVB i veuen el bus a demanda com
una solució molt bona per un barri com el nostre.

 A partir d’un estudi realitzat per un veí especialista en mobilitat hem constatat que les 
motocicletes  són els vehicles que més vulneren el límit de velocitat de 30 per hora. 
Aquest estudi s’ha presentat i se n’ha informat al districte.

 S’ha presentat una proposta de canvi de sentit d’alguns carrers a l’entorn de l’escola Heura



Objectiu: visibilitat les inseguretats percebudes per les dones
en els seus desplaçaments nocturns.

 Es féu una presentació de les conclusions al febrer
Al Casal.

Es reclamen millores en la il·luminació en alguns trams del 
barri.

Poder comptar amb un bus nocturn que passi pel barri

Es van elevar les conclusions al Consell de barri

S’ha creat un grup de dones per continuar treballant  



L’hort comunitari ja està en marxa

Amb el paraigües jurídic del Casal
un grup de veïns i veïnes del barri
han organitzat l’adequació i posada
en marxa de l’hort

Ja han sembrat la primera collita



Camins escolars i relacions amb les escoles del barri

 L’AB ha comprat el terreny adjunt a l’escola Àngels Garriga anomenat “la 
muntanyeta”.

 En el pla de pacificació dels entorns de l’escola Font d’en Fargues hi ha la 
voluntat de tallar al trànsit un tros del carrer Pintor Pradilla que dona a la 
part sud de l’escola. Hi ha veïns que s’hi oposen i hi ha negociacions entre 
la direcció de l’escola, l’AFA, el districte i els veïns. 

 Es continua participant en el programa “cap infant enrere”.

S’han continuat les reunions amb les diferents escoles per coordinar les 
demandes de les millores en l’àmbit escolar.



Divendres culturals 

20-26 persones



Dimecres del Segle XXI

Assistència : 15-20 persones



Divendres musicals 

Assistents : 37-65 persones 



Divendres musicals 

Assistència: 
150 persones



Es fa fer la calçotada i es van vendre 151 
tickets. 

El servei de bar organitzat per socis 
voluntaris va ser un èxit. 

Participació



Festa de la Font

 Es va fer la festa reivindicativa el 21 de 
novembre. Hi havia força gent. Es va fer el 
vermut i hi va participar el grup de Pausa.



• L’escola veïnal ha funcionat.
• Comissió de l'amiant : per una nova llei.
• Comissió de residus. Sant Andreu porta a porta s'ha suspès. No hi ha un sistema eficient 
de residus.
• La comissió de turisme/ espai públic diu que no s'han aconseguit els avenços que volien 
en el tema de terrasses i soroll.
• Suport a situacions de vulnerabilitat: banc d'aliments, Creu Roja, renda garantida.
• Comunicació: la revista Carrer s'ha professionalitzat fins ara, era voluntari.

Assemblea de la FAVB

•Diversos actes de visibilització de la FAVB en el 50è aniversari
• Un pla estratègic de millora de la organització
• Debat sobre els problemes actuals
• Continuar el treball en comissions. 

Se celebrà el 30 d’abril de 2022



El nostre company i membre de la Junta, Ramon Sardà va morir
el dia 30 de setembre de 2021
Sempre el recordarem.



Votació 



3.- Informe de Tresoreria:



3.- Informe de la Tresoreria
COMPTES 2021

DESCRIPCIÓ INGRESSOS DESPESES

Activitats socials 0 € 3.601,88 € 

Despeses bancàries 547,35 €

Festa Major 0 € 5.788,31 €

La foscor no em fa por 0 € 2.117, 50 €  

Loteria de Nadal 2021 2.615,00 € 1800,00 €

Quotes socis i devolucions 2.760,00 € 105,00 €

Subvencions del Districte 11.600,00 €

Altres despeses 973,37 €

TOTAL 16.975,00 € 14.933,41 €

Aportació de l’AVV: -a la Festa Major: 1.588,31 €
-al projecte “La foscor no em fa por”: 1.317,50 € 

Les subvencions del Districte per a cada projecte han estat:
4.200,00 € per la Festa Major, 800 € per al projecte “La foscor no em fa por”, i 6.600,00 € per a 
les activitats i funcionament de l’AVV

Per informació detallada dels diferents ingressos i despeses, a la nova pàgina web de l’AVV: 
www.avvfontfargues.cat. Ho trobareu separat per cadascun dels projectes (FM, “La foscor no 
em fa por” i AVV) en el Menú, a Documents, al final de tot a Justificacions projectes

http://www.avvfontfargues.cat/


3.- Informe de la 
Tresoreria

PRESSUPOST 2022

PROJECTES INGRESSOS DESPESES

1. Per al funcionament de l’AVV i les activitats 17.500,00 € 17.500,00 € 

2. Per a la Festa Major del barri 10.100,00 € 10.100,00 €

TOTAL 27.600,00 € 27.600,00 €

Subvenció sol·licitada per al projecte 1 8.700,00 € 8.700,00 €

Subvenció sol·licitada per al projecte 2 5.000,00 € 5.000,00 €

TOTAL 13.700,00 € 13.700,00 €



3.- Informe de la 
Tresoreria

ALTES I BAIXES DE SOCIS

BAIXES 5

ALTES 6

CANVIS IBAN 8

CANVIS ADRESSES 2

Aviseu de canvis per evitar al màxim els sobre costos dels rebuts 
retornats 8,4€



• A nivell econòmic seguim la mateixa dinàmica. No varien els imports de les
subvencions i mantenim les activitats intentant que no falti res en cap dels
projectes i activitats que fem.

• Aquest any vam dur a terme el projecte “La foscor no em fa por”, un estudi
amb perspectiva de gènere en la que varen participar un grup de dones del
barri.

• En relació a la Festa Major, vam disposar d’un cap de setmana per fer-la.
Hem pogut fer la majoria de les activitats però amb aforaments limitats.

• S’han pogut realitzar els divendres musicals i culturals, a més de la xerrada
“reduir residus”, vam participar en la “Festa de l’Arquitectura d’’Horta
Guinardó: Fontada a la Font d’en Fargues”, i es va poder fer l’activitat per a
la recuperació de la plaça de la Font d’en Fargues.

• Hem fet l’aportació solidària al menjador social CALIU, aquest any 660€,
diners que són molt ben rebuts pels col·laboradors, voluntaris i voluntàries
del CALIU.

Informe de la Tresoreria:



Votació 



5.- Pla de treball



 Patrimoni

1. Influir en el nou catàleg de protecció patrimonial del barri intentant 
incorporar el màxim d’elements recollits en el document de Treball de 
la comissió de Patrimoni, atenent a les característiques morfològiques i 
històriques pròpies del barri.

2. Donar suport a iniciatives importants del Districte i de Ciutat d’àmbit 
patrimonial.

5.- Pla de treball

 Espai Públic

1. Mantenir la demanda de l’arranjament de la zona Alt de Pedrell/Aguilar.

2. Re-urbanització del carrer baixada de Palautordera. 

3.     Esperem una trobada amb els tècnics del districte per comentar el projecte 
d’arranjament del c/ Montserrat de Casanovas i calendari d’obres.



 Espai Públic

5.- Pla de treball

Parc dels Tres Turons:

1.- Realització del Projecte i inici de les obres de les vivendes de reallotjament de manera 
Immediata en els sòls de titularitat pública. 

2.- Redacció de l’avantprojecte del parc dels Tres Turons, que hauria d’estar aprovat ja. 

3.- Iniciar les obres en torn a la mobilitat entre barris. 

4.- Definició dels projectes d’equipaments més urgents i la redacció dels projectes. 

L’AVVFF exigeix que en aquests any s’avanci en l’aplicació de l’acord de 2011. 



 Espai Públic

La Jungla

5.- Pla de treball

Proposem una actuació en aquesta finca que es podria fer en règim de consorci 
públic-privat per la construcció de vivenda protegida, per joves o persones grans 
o persones amb necessitats especials.

Aquest espai es podria completar amb un gran parc que mantingues el verd que ja te.

Reprendre contacte amb AVV del Guinardó per definir una estratègia conjunta. 



 Espai Públic:

5.- Pla de treball

1.- Millorar l’accés peatonal del parc.

2.- Creació d’una zona ajardinada.

3.- Creació d’una vorera a la banda del bosc i ampliació d’una zona d’estada amb un 
banc corregut adossat al mur.

4.- Una font pública.

5.- Parc infantil.

6.- Creació d’un espai i pipi-can per gossos grans i un altra per petits.

Arranjament de l’entrada al Parc del Guinardó des del C/ Montserrat de                           

Casanoves



 Espai Públic:

Mantindrem l’exigència de l’execució de la urbanització de la plaça per final d’aquest any
tal i com es va exposar en Consell de Barri.

Plaça de la Font d’en Fargues

5.- Pla de treball

Ampliació de la placeta de l’església

Atès que en el barri no hi ha cap altra plaça, demanem que s'ampliï,
traient les places d’aparcament de la zona ajardinada.

Està demanat una font en aquesta plaça.



 Espai Públic:

a) Escales molt deteriorades, n’exigirem la reparació.

Arranjament de la baixada de Palautordera

5.- Pla de treball



5.- Pla de treball

 Espai Públic:

Corredor verd per unir el Parc del Guinardó
amb el Turó de la Peira i Collserola

 Iniciativa d’uns veïns del Barri.

 Ha rebut el suport de la nostra entitat
i del Casal Font d’en Fargues.

Ha estat lliurada la iniciativa a la persona
que fa l’auscultació del barri.

 Seguirem com està el tema dins 
l’auscultació.



ACCESIBILITAT

El carrer Llobet i Vall-Llosera és una via directa de 
comunicació, amb molt desnivell, entre la part alta del 
barri de la Font d’en Fargues i el Guinardó. 

Un carrer de comunicació estratègica entre dos barris 
de la ciutat.

Segons Consell de Barri es farà la legislatura vinent.

5.- Pla de treball



Mobilitat

5.- Pla de treball

Civisme

Implantació del bus a demanda que doni servei al CAP del Carmel.

Coordinació amb la FAVB per millorar la mobilitat als barris de muntanya.

Inici de converses per la implantació del bus nocturn 

Impulsar i donar suport a totes les campanyes que afavoreixin el civisme
dels propietaris de gossos respecte als nostres carrers i sobretot del
Parc del Guinardó.

Trobades amb mossos per denunciar robatoris, actes incívics y canvi d’impressions.



 Cultura i Participació:

a) Divendres musicals i culturals. Exposicions.

b) Festa Major, Calçotada, Festa de la Font.

c) Continuarem organitzant visites a indrets interessants pels veïns.

 Altres línies:

a) Seguiment dels camins escolars.

b) Col·laboració estreta amb la FAVB.

c) Col·laboració amb les escoles del barri. 

d) Ser presents en els àmbits de participació promoguts pel Districte.

5.- Pla de treball



5.- Pla de treball

Comunicació i visibilització de l’entitat

 Consulteu la nova web on hi trobareu totes les activitats de l’entitat
www://avvfontfargues.cat

 Seguirem enviant la informació de les activitats i actes de l’AVV i de les 
novetats al barri als nostres socis.
L'equip de secretaria s'encarregarà de nodrir la nostra web amb els 
continguts que li facilitem.



Votació 



6.- Torn obert de paraules

Recordeu el nostre correu:

Per activitats, actualització dades personals, incorporar notícies a la pàgina web, etc. 

info@avvfontfargues.cat

i si no ens heu facilitat el vostre correu electrònic, o si l’heu canviat, comuniqueu-nos-ho

Seu : Pedrell 67-69, 08032
Horari: dijous de 19 a 21 hores



Pàgines web:
- Directament a https://www.avvfontfargues.cat

- Des de la general de les entitats del barri:
http://sites.google.com/site/entitatsdelafontdenfargues/        

hi podreu enllaçar amb les de l’AVV, Casal, Coral i diverses plataformes on hi trobareu 
informació: 
- del calendari de les properes activitats 
- de les imatges dels últims esdeveniments al barri
- consultar els enllaços amb les altres entitats del districte i de la ciutat

i també es pot:
- participar aportant més informacions
- proposar-vos com a col·laboradors actius en les comissions de treball
- visitar i col·laborar a la pàgina del facebook

L’associació de veïns i veïnes Font d’en Fargues us agraeix l’assistència i la participació a 
l’assemblea


